
خادم: راضي نيستم، ولي بر مسابقات انتخابي تأكيد دارم

 جوانگرايي در كشتي 
اين بار تاوان سنگيني داد

»ايران غايب بزرگ جام جهاني كش�تي امري�كا«، اين اصلي ترين 
و تلخ ترين تيتر ديروز رس�انه ها براي علاقه مندان به كش�تي بود. 
تيتري تلخ ك�ه يك حقيق�ت تلخ تر را روش�ن مي كرد. شكس�ت 
ناباورانه كش�تي آزاد ايران در پاريس و ايس�تادن روي سكوي نهم 
جهان باعث شد تا حالا آزادكاران به عنوان غايب بزرگ جام جهاني 
كشتي در امريكا معرفي شوند، چراكه مطابق قوانين بين المللي تنها 
هش�ت تيم برتر دنيا مي توانند در جام جهاني حضور داشته باشند.
عملكرد ضعيف و غيرقابل باور تيم ملي كشتي آزاد در رقابت هاي جهاني 
فرانسه در ابتدا با واكنش تند رسول خادم، رئيس فدراسيون كشتي روبه رو 
شد. خادم كه پيش از اين از عملكرد تيم ملي فرنگي ابراز رضايت و قدرداني 
كرده بود، گفت: »راضي نيستم، آنها نفرات برتر رقابت هاي انتخابي بودند،  
اين تصور را داشتم كه شايد در برخي وزن ها به دليل كم تجربگي يا نداشتن 
سابقه حضور در مسابقات جهاني با مشكل روبه رو شويم،  اما اينكه اكثر آنها 
نتوانند انتظارات را برآورده كنند، اصلًا قابل قبول نيست.« خادم ادامه داد: 
»به سرمربي تيم ملي و اعضاي كادر فني اعلام كردم نواقصي در مديريت 
برنامه هاي فني كشتي گيران روي تشك ملاحظه شد كه بايد حتماً بررسي 
شود. در هر حال ما بايد برگزاري مسابقات انتخابي را به عنوان بناي پوشيدن 
پيراهن تيم ملي تأكيد كنيم، در ضمن بر اس��اس عملكرد ملي پوشان در 
ميادين بين المللي، نفرات ضعيف را كنار مي گذاري��م و به دنبال توجه به 
استعدادهاي مناسب تر براي جايگزيني آنها هستيم، در حقيقت مي خواهيم 
تا المپيك توكيو شرايط را براي حضور كش��تي گيران واجد شرايط مرتباً 
محدودتر كنيم. مي دانيم كه اين كار دشوار اس��ت و كادرهاي فني بعضاً 
متحمل هزينه هاي سنگيني خواهند شد، اما اين تنها راهي است كه كشتي 

ايران كم كم از اتكا به نتايج مقطعي نجات پيدا كند.«
   با نامدارها مي آمديم، الان همه خوشحال بودند

اما محمد طلايي، سرمربي تيم ملي كشتي آزاد اين روزها به عنوان مقصر 
اصلي شكست ايران در مسابقات جهاني فرانسه شناخته مي شود. طلايي با 
اشاره به اينكه معرفي نسل جديد كشتي هزينه بر است، مي گويد: »برخي 
از ملي پوشان دور از حد انتظار و بسيار ضعيف ظاهر شدند و اصلاً در اندازه 
كش��تي ايران مبارزه نكردند. پيمان ياراحمدي، امي��ر محمدي، بهنام 
احسان پور، رضا اطري و يدالله محبي حتي در اندازه هاي معمولي خودشان 

هم نبودند و نصيري و حسين خاني هم با اشتباهات فني حذف شدند.«
س��رمربي تيم با دفاع از ميدان دادن به جوانان و تأكيد بر ادامه اين راه 
مي افزايد: »ش��ايد اگر امروز در رقابت هاي جهاني از برخي چهره هاي 
نامدار، بدون در نظر گرفتن فرآيند انتخابي استفاده مي كرديم الان همه 
خوشحال بودند، اما براي اينكه نس��ل جديدي را به كشتي كشورمان 
معرفي كنيم بايد پاي مسابقات انتخابي بايستيم و البته عملكرد مسابقات 

كشتي گيران در مسابقات بين المللي را نيز مدنظر قرار دهيم.« 
طلايي در پايان با اشاره به اينكه پاس��خگوي نتيجه كسب شده خواهد 
بود، گفت: »در جلسه شوراي فني حاضر مي شوم و گزارش عملكرد خود 
و اعضاي كادر فني و كشتي گيران را ارائه مي كنم و در نهايت تابع تصميم 

عزيزان اين شورا و فدراسيون خواهم بود.«
   ميدان دادن به جوان ها جرئت مي خواهد

امي��ر توكليان، مربي نام آش��ناي تيم ملي كش��تي آزاد هم ب��ا دفاع از 
جوانگرايي صورت گرفت��ه، مي گويد: »ميدان دادن ب��ه جوان ها دل و 
جرئت مي خواهد كه ما اين كار را كرديم. نمي توانيم تا ابد از نفرات قديمي 
استفاده كنيم، البته از برخي نفرات باتجربه تر تيم بيشتر انتظار داشتيم. 
اينجا ميدان جهاني بود و تجربه بزرگي براي كشتي گيران و كادر فني به 
وجود آمد. بايد عوامل مختلف كسب چنين نتيجه اي را بررسي كنيم تا 

بتوانيم براي آينده برنامه مدون تري را ايجاد كنيم.«
    

بر كسي پوشيده نيست كه ميدان دادن به جوان ها در ورزش اهميت بسيار 
بالايي دارد، جوان ها بايد ميدان ديده ش��وند و اينقدر ورزيده باشند كه در 
مس��ابقاتي چون رقابت هاي جهاني كم نياورند. امروز كشتي آزاد ايران با 
اعتماد به كادر فني جوان و ملي پوشان جوان كه برآمده از رقابت هاي انتخابي 
بودند، شكست تلخي را تجربه كرده است، شكستي كه مي تواند پلي باشد 
به سمت پيروزي. اين جوانگرايي نبود كه در فرانسه باخت، اين نوع تفكر و 
سبك كشتي ايران بود كه در فرانسه شكست خورد. والا مثل روز روشن است 
كه اگر برخي پرتجربه ها را هم به فرانسه مي برديم و نتيجه نمي گرفتيم آن 
وقت دم از پير بودن تيم مي زديم. بنابراين آنچه بايد عوض شود نوع نگاه ما به 
كشتي و درس گرفتن از كشتي دنيا به جاي غرور بي جاست. كشتي گيري 
به نام جردن باروس با سن و سالي بالا در فرانسه قهرمان مي شود و گمناماني 
از كشورهاي درجه چندم كشتي دنيا صاحب مدال مي شوند، چون سبك و 
سياق كشتي را خوب ياد گرفته اند، بنابراين به نظر مي رسد شوراي فني، كادر 
فني و رئيس فدراسيون بيشتر از آنكه به فكر پيدا كردن مقصر باشند بايد با 

ادامه راه  درست جوانگرايي به فكر تغيير تفكر و سبك كشتي ايران باشند.

ضعف ما نداشتن سبك كشتي است
مردم از ما توضيح مي خواهند و ما نمي دانيم 
چه جوابي ب��ه آنها بدهيم، ضعي��ف و دور 
از انتظار ظاهر ش��ديم، اينق��در ضعيف كه 
جاي هيچ دفاعي وجود ندارد. متأس��فانه 
كش��تي گيران ما خوب كار نكردن��د، واقعاً 
نمي دانم چه بگويم، بايد منتظر بازگش��ت 
تيم و ش��نيدن گزارش كادر فني باشيم تا 
بتوانيم تصميم بگيريم. من معتقدم كادر فني 
زحمت خود را كشيده، ولي نمي دانم چرا اين 
نتايج به دست آمد. بحث جوانگرايي يا تجربه در ميان نيست، هرچند داشتن 
تجربه در چنين مسابقاتي مهم است، ولي آنچه اهميت بيشتري دارد، داشتن 
سبك كشتي است كه ملي پوش��ان ما از اين بابت ضعيف بودند. شما نگاه 
كنيد حتي كشتي گير باتجربه اي چون حسين خاني مقابل حريف نه چندان 
مطرحي از ژاپن مي بازد، آن هم در شرايطي كه از او پيش است يا احسان پور 
كه سومين ميدان جهاني  اش را تجربه مي كند، ميثم نصيري و ياراحمدي 
هم همين طور. اينقدر بد ظاهر شدند كه جاي هيچ دفاعي وجود ندارد و اين 
برمي گردد به نداشتن سبك كشتي و ضعف مفرط در آن كه بايد با حضور 
كادر فني به دقت مورد بررسي قرار گيرد. شكست در هر شرايطي آن هم 
براي كشتي ايران بد است. فدراسيون با تمام مشكلات، كمبودها و سختي ها 
بهترين امكانات را فراهم كرد تا كشتي گيران بهترين نتيجه را بگيرند، اما 
معلوم نيست چرا اينگونه كشتي گرفتند. بايد از مردم عذرخواهي كنيم، آنها 
از ما توضيح مي خواهند و ما جواب قانع كننده اي براي آنها نداريم و اين از هر 
شكستي دردآورتر و ناراحت كننده تر است، فقط قول مي دهيم كه تمامي 

موارد را به دقت بررسي كنيم و تصميم درست و منطقي بگيريم.

فدراسيون وعده هاي خود را اجرايي كند
كسب مجوز حضور بسكتباليست هاي ايران 
با حجاب اسلامي، بدون شك اقدامي قابل 
تقدير و تأثيرگذار بود، اما فريده هادوي، 
سرمربي تيم ملي بس��كتبال بانوان ايران 
معتقد است فدراسيون حالا بايد وعده هاي 
خ��ود را در خصوص حض��ور در ميادين 
بين الملي عملي كند: »انگيزه بازيكنان پس از كسب مجوز حجاب 
و اينكه مي توانند در ميادين بين المللي حضور رسمي داشته باشند، 
بسيار بالا رفته و حالا  فدراسيون بايد تلاش كند تا اين وعده اجرايي 
شود. فدراسيون بسكتبال مي تواند با رايزني هايي كه با فيبا انجام 
مي دهد تيم ملي را وارد بازي هاي رسمي فيبا كند و اين مي تواند 
اتفاق جديدي براي بسكتبال بانوان باشد و با برگزاري مسابقه ها به 

هياهوي حاصل از كسب مجوز حجاب جامه عمل بپوشاند.«

فاتحه »مبارزه با فساد در فوتبال« را بخوانيد!
مسعود سلطاني فر را بايد نسخه مقابل محمود گودرزي دانست، نمونه اين 
تفاوت 180 درجه اي در عملكرد و نوع نگاهشان به پرونده فساد در فوتبال 
عيان است. هر چقدر گودرزي بر مبارزه با فساد تأكيد مي كرد و سعي در 
جلوگيري از حيف و ميل بيت المال در فوتبال داشت، اما سلطاني فر در نقطه 
مقابل وزير قبلي حركت مي كند، طوري كه كارنامه اش در 10 ماهي كه 
جايگزين گودرزي در ساختمان خيابان سئول شده، نمايانگر بي اعتنايي 
و بي توجهي  به موضوع مهمي مانند فساد گسترده در فوتبال ايران است. 
صحبت هاي جديد سلطاني فر درباره موضوع فساد در فوتبال كه ديروز روي 
خروجي خبرگزاري ها رفت هم نشان دهنده اين است كه در دوره جديد 
مسئوليت وزير ورزش نبايد به خشكاندن ريشه هاي فساد و جلوگيري از 
ريخت و پاش هاي مديران باشگاه هاي دولتي از حساب بيت المال اميدوار 
بود. به خصوص كه سلطاني فر با ادبياتي قابل تأمل سعي در كوچك جلوه 
دادن فساد در فوتبال دارد تا جايي كه اينطور برداشت مي شود كه به اعتقاد 
وزير اين اندازه از فساد در ورزشي كه گردش چند ميلياردي دارد، طبيعي 

است و نبايد از آن تعجب كرد!
با چنين نگاهي از سوي وزير ورزش ديگر نبايد انتظار داشت كه وزارت 
ورزش پاي كار بيايد و سردمدار مبارزه با فساد شود، آن هم فسادي كه 
مجلس گذش��ته يك پرونده قطور براي آن تهيه كرده ب��ود، اما با نگاه 
سياس��ي نمايندگان مجلس دهم و لابي مافياي فوتبال در پس��توي 

بايگاني هاي كميسيون اصل 90 مجلس خاک مي خورد.
نكته عجيب صحبت هاي وزير ورزش متهم كردن مطرح كنندگان فساد در 
فوتبال به پروپاگاندا و از كاه كوه ساختن است! سلطاني فر در صحبت هاي 
عجيب خود عنوان مي كند كه به اعتقاد او »فساد در فوتبال از 70 ميليارد 
عبور نمي كند، اما منتقدان وضعيت ناس��الم فضاي فوتبال روي رقم 70 
هزار ميلياردي فساد مانور مي دهند.« اين نوع نگاه و برخورد با منتقدان 
نشان دهنده اين است كه به رغم شعارهاي وزير مبني بر مبارزه با فساد، 
سلطاني فر و همكارانش مي خواهند وانمود كنند اين حجم از فساد در هر 

سيستمي مي تواند وجود داشته باشد و نمي شود جلوي آن را گرفت. 
نكته جالب اينكه وزير در ادامه صحبت هايش ادعاي مربياني را تكرار كرده 
كه نامشان در سال هاي اخير با پرونده فساد در فوتبال گره خورده است. 
سلطاني فر گفته است: »فوتبال وقت آزاد سالم ۴0، ۵0 ميليون نفر را پر 

مي كند« و با اين توجيه ادامه مي دهد: »بايد براي فوتبال هزينه كرد!« 
در اينكه فوتبال به عنوان پرطرفدارترين رش��ته ورزشي در ايران، يكي 
از گزينه هاي اول جوانان براي اوقات فراغت اس��ت، شكي نيست و در 
اين راه هرچه هزينه شود، هزينه در راه كاهش آسيب هاي اجتماعي و 
سلامت و نشاط جامعه است. با اين حال اين مزيت فوتبال سبب نمي شود 
هزينه هاي فوتبال و تيمداري در كش��ورمان با توجه ب��ه قراردادهاي 
ميلياردي كه مستقيماً از بيت المال و جيب مردم پرداخت مي شود، بدون 
هيچ گونه نظارت و ضابطه اي  و در حالي كه مردم كشورمان از مشكلات 
عديده اقتصادي رنج مي برند، بالا و بالاتر رود و به رقم هاي نامعقول اين 

سال ها برسد، آن هم براي باشگاه هايي كه دولتي هستند. 
بديهي است كه چنين هزينه هاي بدون ضابطه اي منتهي به فساد شود 
و فوتبال ايران به وضعيتي برسد كه امروز در آن قرار دارد و فساد مالي و 
اخلاقي در آن جولان بدهد و اين مسئله اي نيست كه وزير ورزش بخواهد 
با كوچك جلوه دادن و انكارش، سعي در توجيه ناكارآمدي در برخورد 
با مقوله مهمي مانند فساد در فوتبال داشته باشد، موضوعي كه مطالبه 
جامعه از متوليان ورزش اس��ت و آنها بارها نارضايتي شان را از فساد و 
حيف و ميل بيت المال در فوتبال به گوش مسئولان رسانده اند، اما اهمال 
وزارت ورزش و فدراسيون فوتبال در برخورد با متهمان فساد و همچنين 
بي تفاوتي نهادهاي نظارتي و بازرسي و دس��تگاه قضايي سبب شده تا 
فوتبال روز به روز بيشتر از قبل در فساد غوطه ور شود. صحبت هاي جديد 
سلطاني فر هم نشان مي دهد اراده اي براي بهبود وضعيت ناهنجار فوتبال 
از نظر اقتصادي و اخلاقي وجود ندارد و مديراني از جنس سلطاني فر براي 
توجيه عدم برخوردشان با فساد، سعي در تقليل هزينه هاي فوتبال دارند 
تا آن را بي اهميت نشان دهند و در چنين شرايطي است كه بايد فاتحه اي 

براي مبارزه با فساد در فوتبال خواند!

ليست جديد تيم 
شيوا نوروزي
  گزارش

مل�ي فوتب���ال 
دس�����تخوش 
تغييراتي شده است. شاگردان كارلوش كرش 
كه صعود خود به جام جهاني 2018 را مس�جل 
كرده ان�د باي�د دو ب�ازي آخ�ر خ�ود را مقابل 
كره جنوبي و سوريه برگزار كنند كه در اين ميان 
رويارويي با كره اي ها حساسيت ويژه اي دارد. 
روز گذشته سرمربي پرتغالي اسامي نفرات تيم 
را براي دو بازي آخر تيم ملي در مرحله مقدماتي 
جام جهاني 2018 اعلام كرد كه در اين ليس�ت 
س�امان قدوس براي اولين بار به عنوان لژيونر 
پيراه�ن كش�ورمان را ب�ه ت�ن مي كن�د. 
عليرض��ا بيرانوند، حامد ل��ك، عليرضا حقيقي، 
وريا غفوري، روزبه چشمي، سيدجلال حسيني، 
محمد انصاري، س��عيد آقايي، رامين رضائيان، 
مرتضي پورعلي گنجي، مي��لاد محمدي، اميد 
نورافكن، سعيد عزت اللهي، احسان حاج صفي، 
سامان قدوس، علي كريمي، اشكان دژاگه، مهدي 

ترابي، وحي��د اميري، مهدي طارم��ي، عليرضا 
جهانبخش، رضا قوچان نژاد، كري��م انصاريفرد 
و سردار آزمون نفرات دعوت ش��ده به تيم ملي 
هس��تند. در اين ميان حذف مس��عود شجاعي 
و دعوت دوباره از احس��ان حاج صف��ي از جمله 
نكات مهم اين ليست است. تيم ملي كشورمان 
در كره جنوبي به سر مي برد و خود را براي بازي 
روز پنج ش��نبه آم��اده مي كن��د. كره اي ها براي 
گرفتن انتقام از تيم ايران تمام ت��وان خود را به 
كار بسته اند، برگزاري سمينار دانشگاهي براي 
شكست تيم ملي و توزيع 60 هزار پيراهن رايگان 

بين هواداران از جمله اين اقدامات است. 
   براي اولين بار

دعوت از بازيكنان جديد براي كرش جذابيت هاي 
زيادي دارد، به ويژه اگر اين بازيكنان در خارج از كشور 
توپ بزنند. سامان قدوس تازه ترين كشف مرد پرتغالي 
به شمار مي رود. اين هافبك ايراني كه در ليگ سوئد 
خوش درخشيده، حضور در تيم ملي كشورمان را به 
پوشيدن پيراهن سوئد ترجيح داد. در روزهاي اخير 

خبرهاي زيادي در خصوص ميدان دادن به قدوس 
در رسانه ها منتشر ش��ده بود و همانطور كه انتظار 
مي رفت او نيز به جمع لژيونره��اي تيم ملي اضافه 
شد. به نظر مي رسد قدوس در بازي هاي پيش رو به 
جاي شجاعي به تيم ملي دعوت شده است. بازيكن 
تيم اوسترسوند با اينكه در يك بازي دوستانه پيراهن 
تيم ملي سوئد را به تن كرده، اما به گفته قدوس او از 
اين پس فقط پيراهن يوزپلنگ ها را مي پوشد. علاوه 
بر قدوس، اميد نورافكن نيز براي اولين بار است كه 
حضور در تيم مل��ي را تجربه مي كند. گويا عملكرد 
ملي پوش استقلال رضايت كرش را به همراه داشته 
تا جايي كه اين بازيكن حتي شانس حضور در جام 

جهاني را هم دارد. 
   تأكيد بر جوانگرايي

سرمربي تيم ملي با دعوت از 2۴ بازيكن مدنظرش 
يك بار ديگر ثابت كرد كه همچنان بر جوانسازي و 
فرصت دادن به جوانان ايراني اعتقادي راسخ دارد. 
در ليستي كه روز گذشته اعلام شد تعداد بازيكنان 
بالاتر از 30 سال كم شده و در عوض تعداد بيشتري 

از بازيكنان زير 2۵ سال كشورمان فرصت حضور در 
تيم ملي را پيدا كرده اند. منتظري، شجاعي، پورقاز و 
ماهيني با اينكه بازيكنان مورد علاقه كرش محسوب 
مي شدند، اما سرمربي تيم براي جوانگرايي بيشتر 
نام آنها را از ليست نهايي حذف كرد تا به جاي آنها 
بازيكناني چون قدوس، نورافكن و چشمي به تيم ملي 
بيايند. سيدجلال حسيني در حالي مسن ترين )3۵ 
سال( ملي پوش فعلي تيم ملي به حساب مي آيد كه 
يكي از برنامه هاي سرمربي تيم ملي براي جام 2018 
پايين آوردن ميانگين سني كل تيم به پايين تر از 
27 سال اس��ت. در حال حاضر تنها ميانگين سني 

دروازه بان هاي تيم ملي 27 سال است. 
   نكات ويژه

اعتماد كردن دوباره ب��ه دو بازيكني كه بدون تيم 
مانده اند در نوع خود جالب توجه اس��ت. اش��كان 
دژاگه و علي كريمي هنوز با هيچ تيمي براي ادامه 
همكاري به توافق نرسيده اند. كاوه رضايي، مهاجم 
پيش��ين اس��تقلال هم كه تصور مي كرد پس از 
پيوستن به تيم شارلواي بلژيك مي تواند نظر كرش 
را جلب كند، كماكان در حسرت پوشيدن پيراهن 
تيم ملي ماند. بازگشت دوباره عليرضا حقيقي به تيم 

ملي نيز حائز اهميت است. 
   يورش به جام جهاني

كارلوس كرش س��رمربي تيم مل��ي كار گروهي و 
استفاده از همه ظرفيت ها را رمز موفقيت تيمش 
دانس��ت: »اين مس��ابقات را ب��ا هم��ان انگيزه و 
استانداردي كه داشته ايم، انجام مي دهيم و با توجه 
به اهدافي كه براي آينده داريم، برنامه هاي خود را 
اجرا مي كنيم. ما يك گروه 37 نفره از بازيكنان نخبه 
را براي آماده س��ازي در جام جهاني 2018 روسيه 
در اختيار داريم و اكنون با اين مس��ابقات س��عي 
مي كنيم از اين فرصت بهترين استفاده را ببريم. براي 
آماده سازي جام جهاني روسيه از بازيكناني همچون 
روزبه چش��مي )دفاع(، اميد نورافكن )هافبك( و 
سامان قدوس )مهاجم( اس��تفاده كرده ايم. زماني 
مي آموزيم كه ب��ا بهترين تيم ها مس��ابقه دهيم. 
بنابراين ليست دعوت شده، اس��تراتژي ما را براي 
كار با گروهي از 37 بازيكن نخبه منعكس مي كند. 
ضمن اينكه اين ليست و تفكرات بدان معني نيست 
كه بازيكنان باتجربه اي كه براي هميش��ه با خود 
داش��تيم را كنار بگذاريم. بازيكناني مانند پژمان 
منتظري، مسعود ش��جاعي، آندرانيك تيموريان 
و خس��رو حيدري به كار خود در ليست 37 نفره 
بازيكنان نخبه به عنوان گزينه هاي مهم براي تيم  
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13 | روزنامه جوان |  شماره 5174دوش��نبه 6 ش��هريور 1396 | 6 ذي الحج��ه 1438 |

  چـهـره ها 

88498432سرويس ورزشي

فساد فوتبال را چند برابر نشان مي دهند
فساد در فوتبال نه مسئله تازه و جديدي 
است و نه قابل كتمان، اما به نظر مي رسد 
نظر وزير ورزش كه به عنوان متولي ورزش 
از او انتظار مي رود در اين خصوص گامي 
مؤثر بردارد،  كاملاً متفاوت است: »فسادي 
كه گفته مي ش��ود در ورزش به خصوص 
فوتبال وجود دارد، چقدر مي شود؟ سياس��ت ما اين است كه يك 
ريال هم نبايد فساد باش��د، اما اگر 1۵ تا 20 درصد هم فساد باشد 
كل فساد احتمالي 70 ميليارد تومان مي شود، اما 70 هزار ميليارد 
روي آن تبليغات و هزار برابر آن جنجال س��ازي مي ش��ود. ورزش 
ارزان قيمت ترين سازوكاري اس��ت كه مي تواند ملت را خوشحال 
كند، هزينه سالانه تيم هاي پرطرفدار ايران 60 تا 70 ميليارد است، 

اما وقت آزاد و سالم ۴0، ۵0 ميليون نفر را پر مي كنند.«

سازمان ليگ از سال ۸۷ ماليات نداده 
چند روز قبل بود كه گفته ش��د حس��اب 
سازمان ليگ بس��ته و اداره ماليات از آن 
برداش��ت ك��رده اس��ت. مس��ئله اي كه 
محمدرضا نوروزي،  رئي��س امور مالياتي 
تهران در خص��وص آن مي گوي��د: »اين 
سازمان مكلف به ثبت نام در بخش ماليات 
بر ارزش افزوده و تسليم اظهارنامه مالياتي بوده، اما از پاييز 87 تاكنون 
مالياتي نداده و با توجه به مستندات به دست آمده بالغ بر يك ميليارد 
و ۵0 ميليون تومان از حساب سازمان برداشت شده كه اين بخش 
ناچيزي از بدهي ها بوده كه به حق پخش تلويزيوني، تبليغات محيطي، 
بليت فروشي و ديگر موارد مربوط مي شود. مسئولان سازمان ليگ هم 
بهتر است به جاي بحث هاي رسانه اي به تكليف خود عمل كرده و از 

موضوع طفره نروند، چون قانون براي همه يكسان است.«

جودو با 4 نماينده در قهرماني جهان
پيكارهاي جهاني جودو در رده سني بزرگسالان در شرايطي از امروز با 
حضور 796 جودوكا از 136 كشور در مجارستان آغاز مي شود كه تيم 
كش��ورمان با چهار نماينده در اين رقابت ها به مي��دان مي رود. محمد 
رشنونژاد در وزن 60- كيلوگرم، محمدمهدي بريمانلو 73- كيلوگرم، 
س��عيد ملايي در وزن 81- كيلوگرم و رامين صفوي��ه در وزن 100- 

كيلوگرم نمايندگان كشورمان در اين رقابت ها هستند. 
------------------------------------------------------------

3 مدال جهاني براي نونهالان تکواندو در روز سوم
در روز س��وم مس��ابقات تكواندوي نونه��الان جهان، تكوان��دوكاران 
كشورمان يك طلا، يك نقره و يك برنز كسب كردند. در بخش پسران، 
اميرارس��لان خانزاده نماينده وزن ۴۵- كيلوگ��رم صاحب گردن آويز 
طلا ش��د. در بخش دختران يلدا رنجبر ديگر نماينده اي��ران در وزن 
۵9- كيلوگرم نقره گرفت و نازنين تنكابني نماينده وزن ۵۵- كيلوگرم 

كشورمان هم به مدال برنز رسيد. 
------------------------------------------------------------

درآمد 2 ميليارد دلاري از يك مبارزه بوكس
ميودر در جريان 10 راند مبارزه برابر مك گرگور در مسابقه بوكس قرن 
به درآمدي نجومي رسيد كه معادل آن هر دقيقه مبارزه برابر 12 ميليون 
دلار مي شود. اين قهرمان جهاني در مبارزه قرن، معادل 3۵0 ميليون دلار 
فقط به خاطر پيروزي به جيب زده و از محل فروش بليت، اسپانسرها، 
حق پخش بازي ها و شركت هاي دخيل در اين مبارزه و حداقل 1۵ بنگاه 
رسمي ش��رط بندي معادل 2 ميليارد دلار سود خالص داشته كه براي 

بسياري از مردم جهان حتي تصور چنين درآمدي مشكل است!

فريدون حسن

سعيد احمديان

جوانگرايي هدف اول كرش براي جام جهاني
ليست تيم ملي فوتبال براي بازي با كره و سوريه اعلام شد

پيروزي بارسا با بازگشت مسي
بارسا دومين ديدار اين فصل رقابت هاي لاليگا را نيز با برد پشت سر گذاشت تا والورده به بازگشت تيمش 
به دوران اوج اميدوار شود. جدايي نيمار از بارسا بيش از آنچه كه آبي اناري ها فكرش را مي كردند 
روي اين تيم تأثير گذاشت و نمونه بارز آن دو شكست پياپي برابر رئال قبل از شروع رقابت هاي ليگ 
بود. با وجود اين سرمربي آرژانتيني بارسا توانست روحيه از دست رفته را به تيمش بازگرداند 
و بارسا موفق ش��د هر دو بازي ابتدايي فصل را با برد 2 بر صفر پشت سر بگذارد و 
پيش بيني مي شود كه شرايط بارسا با اضافه شدن دمبله كه قرار است جاي نيمار 
را پر كند، بهتر شود، هرچند آبي اناري ها به دليل تفاضل گل كمتر نسبت به 
رئال سوسيداد در رده دوم جدول حضور دارند، اما پيروزي برابر آلاوس اهميت 
زيادي براي اين تيم داشت. خصوصاً اينكه مسي با به ثمر رساندن هر دو گل 
تيمش، نشان داد كه بار ديگر به روزهاي اوج خود بازگشته است. مسئله اي 
كه والورده نيز به آن تأكيد دارد: »آلاوس خيلي عقب بازي مي كرد، در چنين 
شرايطي يافتن فضاي خالي براي گلزني كار سختي است، اما با نبوغ مسي موفق به 
گذشتن از اين سد شديم.« اين در حالي است كه مسي تأكيد مي كند نه گلزني 

او بلكه موفقيت بارساست كه اهميت دارد.

دنيا حيدري
  فوتبال اروپا

پوتين ميهمان ويژه جودوي قهرماني جهان
رقابت هاي جودوي قهرماني جهان در حالي از امروز در بوداپست پايتخت 
مجارستان آغاز مي شود كه ولاديمير پوتين، رئيس جمهور روسيه كه رياست 
افتخاري فدراسيون جهاني جودو را نيز يدک مي كشد در مراسم آغازين 
قهرماني جهان در مجارس��تان حضور مي يابد. واسيلي آنيسيموف، تاجر 
مشهور و رئيس فدراسيون جودوي روسيه درباره سفر غيرمنتظره ولاديمير 
پوتين به مجارستان گفت: »سفر رئيس جمهوري روسيه به مجارستان اتفاقي 
نيست. سهم پوتين در توسعه، پيشرفت و محبوبيت ورزش جودو در جهان 
انكارناپذير است. ما سفر پوتين به مجارستان و شركت در مراسم افتتاحيه 

قهرماني جهان را هديه اي براي جودوكاران مي دانيم.«

منصور برزگر

كارشناس كشتي

ورود تكنولوژي به فوتبال اگرچه مي تواند مانع از اشتباهات فاحش شود، 
اما از هيجان آن كم مي كند و بس��ياري از جمله جان لوئيجي بوفون، 
برترين دروازه بان س��ال 2017 فوتبال اروپا و گل��ر اول يوونتوس با آن 
مخالف هستند: »از ويدئوچك خوشم نمي آيد، فوتبال به واترپلو تبديل 
شده است. تكنولوژي تازه توپ سنسوردار و ويدئوچك هيجان را از فوتبال 
گرفته است، اينكه هر اتفاقي رخ دهد و همه صبر كنند تا داور يك بار ديگر 

بازي را تماشا كند، فوتبال را نابود خواهد كرد. داوري در فوتبال با داوري 
در ورزش هاي ديگر فرق دارد. اشتباه در فوتبال بخشودني است، اما در 
ژيمناستيك هرگز. خيلي فرق دارد و بايد مراقب هيجان دوست داشتني 
در فوتبال باشيم. به نظر من تكنولوژي هميشه خوب است و من مشكلي 
با مدرن ش��دن ندارم، اما ذات فوتبال در خطر است و اين ماجرا اساس 

جنگنده بودن و مبارزه در فوتبال را زير سؤال مي برد.«

ويدئوچك هيجان فوتبال را مي گيرد

اميدوارم تصميم به جدايي نگيرم
هنوز جدايي نيمار از بارسا به دست فراموشي سپرده نشده كه بسياري 
در خصوص احتمال جدايي مس��ي از اين تيم مي پرس��ند، اگرچه 
احتمال جدايي ستاره هاي بزرگ از تيم هايشان همواره مورد توجه 
رسانه ها و مردم بوده، اما جواب مسي به اين سؤال جالب توجه است: 
»درباره خروج من از بارسلونا زياد سؤال مي كنند، پيش از اين گفته ام 
كه بارسلونا خانه من است و البته خانه بايد امن و دوست داشتني باشد. 

اميدوارم همين طور باشد و من هم تصميم ديگري نگيرم.«

جدايي از رئال غيرممکن نيست
رونالدو، فوق ستاره رئالي هاي مادريد كه قبل از شروع فصل به دليل 
مشكلات مالياتي گفته بود نمي خواهد در اسپانيا به فوتبالش ادامه 
دهد، در خصوص جدايي اش از رئال مي گويد: »زندگي مملو از اتفاقات 
غيرممكن است، پس جدايي من نيز از رئال غيرممكن نيست، اما به 
اين چيزها فكر نمي كنم. رئال هميشه به مسيرش ادامه داده و به هيچ 
اسمي تكيه نكرده، من هم به هيچ اسمي تكيه نكرده و به مسيرم ادامه 

مي دهم، هرچند كه به شاگردي زيدان افتخار مي كنم.«

رضايي فرشته نجات شارلوا
شارلوا در شب درخش��ش مهاجم ايراني خود مقابل ميهمانش به 
پيروزي رسيد. اين تيم كه در هفته پنجم رقابت هاي ليگ بلژيك 
ميزبان زولت بود، با درخشش كاوه رضايي به پيروزي 3 بر2 دست 
يافت. مهاجم ايراني شارلوا در اين ديدار از ابتدا در تركيب تيمش 
حضور داشت و موفق شد دو بار در دقايق 7۵ و 90+۴ دروازه حريفش 
را باز كند و با به ثمر رساندن گل هاي اول و سوم، نقشي پررنگ در 

كسب اين پيروزي و بازگشت تيمش به صدر جدول داشت. 

ادامه كولاك ياران مورينيو در ليگ جزيره
منچستر سومين پيروزي اين فصل خود را جشن گرفت. بعد از وستهام و سوانسي كه هر كدام 
با چهار گل به زانو درآمده بودند، اين بار نوبت لسترسيتي بود كه با شكست 2 بر صفر مقابل 
ياران آقاي خاص، باعث تداوم روند موفقيت آميز و متفاوت منچستر در اين فصل شود. 
شياطين سرخ كه اين فصل را برخلاف س��ال هاي قبل متفاوت و خوب شروع كردند، با 
سومين برد به صدرنشيني مقتدرانه خود ادامه دادند و چه بسا اگر لوكاكو پنالتي 
دقيقه ۵3 منچستر را از دس��ت نمي داد، اين تيم سومين پيروزي ۴ بر صفر 
خود را جش��ن مي گرفت. مورينيو بعد از اين برد با تعريف از لستر گفت: 
»روباه ها خيلي خوب دفاع كردند، اما بعد از گل اول خيلي خوب ظاهر 

شديم و ابتكار عمل را به دست گرفتيم. اگر بخواهم تنها يك كلمه براي 
توصيف تيم به كار ببرم، مي گويم مستحكم ظاهر شديم، اما 
با اضافه شدن زلاتان در ژانويه بهتر از اين هم خواهيم شد.« 

قرمزهاي منچستر با روندي كه در پيش گرفتند با 9 امتياز صدرنشين 
مطلق ليگ هستند، اما بايد ديد شاگردان آقاي خاص مي توانند اين روند طوفاني 

را در ادامه ليگ جزيره حفظ كنند يا خير.

   كارلوس كرش در اولين تمرين تيم ملي فوتبال در سئول


